

# Minimum Vaccine Requirements for Attendance in Pennsylvania Schools

## FOR ATTENDANCE IN ALL GRADES CHILDREN NEED THE FOLLOWING:

- 4 doses of tetanus, diphtheria, and acellular pertussis\*  
(1 dose on or after the 4th birthday)
- 4 doses of polio (4th dose on or after 4th birthday and at least 6 months after previous dose given)\*\*
- 2 doses of measles, mumps, rubella\*\*\*
- 3 doses of hepatitis B
- 2 doses of varicella (chickenpox) or evidence of immunity

\* Usually given as DTP or DTaP or if medically advisable, DT or Td

\*\* A fourth dose is not necessary if the third dose was administered at age 4 years or older and at least 6 months after the previous dose

\*\*\* Usually given as MMR

**ON THE FIRST DAY OF SCHOOL, unless the child has a medical or religious/philosophical exemption, a child must have had at least one dose of the above vaccinations or risk exclusion.**

If a child does not have all the doses listed above, needs additional doses, and the next dose is medically appropriate, the child must receive that dose within the first five days of school or risk exclusion. If the next dose is not the final dose of the series, the child must also provide a medical plan (red and white card) within the first five days of school for obtaining the required immunizations or risk exclusion.

If a child does not have all the doses listed above, needs additional doses, and the next dose is not medically appropriate, the child must provide a medical plan (red and white card) within the first five days of school for obtaining the required immunizations or risk exclusion.

## For attendance in 7th grade:

- 1 dose of tetanus, diphtheria, acellular pertussis (Tdap) on the first day of 7th grade
- 1 dose of meningococcal conjugate vaccine (MCV) on the first day of 7th grade

**On the first day of 7th grade, unless the child has a medical or religious/philosophical exclusion, a child must have had the above vaccinations or risk exclusion.**

## For attendance in 12th grade:

- 1 dose of MCV on the first day of 12th grade. If one dose was given at 16 years of age or older, that shall count as the twelfth-grade dose.

**On the first day of 12th grade, unless the child has a medical or religious/philosophical exclusion, a child must have had the above vaccinations or risk exclusion.**

These requirements allow for the following exemptions: medical reason, religious belief, or philosophical/strong moral or ethical conviction. Even if your child is exempt from immunizations, he or she may be excluded from school during an outbreak of vaccine preventable disease.

Pennsylvania's school immunization requirements can be found in 28 Pa.CODE CH.23 (School Immunization). Contact your healthcare Pennsylvania provider or call 1-877-PA-HEALTH for more information.

# Exigences Minimales en matière de Vaccins pour la Fréquentation des Écoles de Pennsylvanie

**POUR LA FRÉQUENTATION DE TOUTES LES CLASSES, LES ENFANTS ONT BESOIN DE CE QUI SUIT :**

- 4 doses de tétanos, diphtérie et coqueluche acellulaire\*  
(1 dose le jour ou après le 4<sup>e</sup> anniversaire)
- 4 doses de poliomyélite (4<sup>e</sup> dose le jour ou après le 4<sup>e</sup> anniversaire et au moins 6 mois après la dose précédente administrée)\*\*
- 2 doses de rougeole, oreillons, rubéole\*\*\*
- 3 doses d'hépatite B
- 2 doses de varicelle ou preuve d'immunité

- \* Généralement administré sous forme de DTP ou de DTaP ou, si médicalement recommandé, de DT ou de Td
- \*\* Une quatrième dose n'est pas nécessaire si la troisième dose a été administrée à l'âge de 4 ans ou plus et au moins 6 mois après la dose précédente
- \*\*\* Généralement administré sous forme de ROR

**AU PREMIER JOUR D'ÉCOLE, sauf dérogation médicale ou religieuse/philosophique, l'enfant doit avoir reçu au moins une dose des vaccins ci-dessus ou risque d'être exclu.**

Si un enfant ne reçoit pas toutes les doses indiquées ci-dessus, a besoin de doses supplémentaires et que la dose suivante est médicalement appropriée, l'enfant doit recevoir cette dose dans les cinq premiers jours d'école ou risque d'être exclu. Si la prochaine dose n'est pas la dernière dose de la série, l'enfant doit également fournir un plan médical (carte rouge et blanche) dans les cinq premiers jours d'école pour obtenir les vaccinations requises ou risque d'être exclu.

Si un enfant n'a pas toutes les doses énumérées ci-dessus, a besoin de doses supplémentaires et que la prochaine dose n'est pas médicalement appropriée, l'enfant doit fournir un plan médical (carte rouge et blanche) dans les cinq premiers jours d'école pour obtenir les vaccinations requises ou risque d'être exclu.

**Pour la fréquentation en 7<sup>e</sup>ème :**

1 dose de tétanos, diphtérie, coqueluche acellulaire (Tdap) le premier jour de la 7<sup>e</sup> année

1 dose de vaccin conjugué contre le méningocoque (MCV) le premier jour de la 7<sup>e</sup> année

**Au premier jour de la 7<sup>e</sup> année, à moins que l'enfant n'ait une exclusion médicale ou religieuse/philosophique, un enfant doit avoir eu les vaccinations ci-dessus ou risque d'être exclu.**

**Pour la fréquentation en 12<sup>e</sup> année :**

1 dose de MCV le premier jour de la 12<sup>e</sup> année. Si une dose a été administrée à 16 ans ou plus, cela comptera comme la dose de douzième année.

**Le premier jour de la 12<sup>e</sup> année, à moins que l'enfant n'ait une exclusion médicale ou religieuse / philosophique, un enfant doit avoir eu les vaccinations ci-dessus ou risque d'être exclu.**

Ces exigences autorisent les exemptions suivantes : raison médicale, croyance religieuse ou conviction morale ou éthique philosophique/forte. Même si votre enfant est dispensé de la vaccination, il peut être exclu de l'école lors d'une épidémie de maladie évitable par la vaccination.

Les exigences de vaccination scolaire de la Pennsylvanie peuvent être trouvées dans 28 Pa.CODE CH.23 (Vaccination dans les écoles). Contactez votre prestataire de santé en Pennsylvanie ou appelez le 1-877-PA-HEALTH pour plus d'informations.